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Hol EE
Graag geefje onderstaande mee voor de Curestaf van aanstaande maandag.

Aanleiding
Minister van Ark heeft om extra toelichting gevraagd over een antwoordbrief aan de taskforce Corona opt in. FE

van DI zal de toelichting geven, voor het juridische stuk kan aanvulling van jou nodig zijn.

Corona opt in

Momenteel bestaat er een gedoogconstructie waarbij het OM, en AP gedogen dat zonder uitdrukkelijke toestemming
vooraf huisartsengegevens via een elektronisch uitwisselingssysteem beschikbaar worden gesteld op de HAP en SEH

voor de triage en behandeling van COVID19 patiénten. Normaal is die uitdrukkelijke toestemming vooraf vereist voor die

beschikbaarstelling van gegevens. De gedoogconstructie is ontstaan in maart/april toen de druk op de zorg erg hoog was

en bleek dat men erg veel tijd kwijt was op de HAP en SEH om gegevens te achterhalen.

Amvb

De AP heeft middels een formele brief aangegeven op 1 oktober te bezien of ze de gedoogconstructie nog wil

ondersteunen en wil graag dat er een Amvb komt, zodat er een juridische basis komt voor de constructie. We werken op

dit moment aan een Amvb om de Corona opt in van een gedegen juridische basis te voorzien. Het wordt een Amvb

onder de Wet aanvullende bepalingen verwerking persoonsgegevens in de zorg, waarbij het toestemmingsvereiste voor

beschikbaarstelling in geval van HAP en SEH tijdelijk opzij wordt gezet.

In een brief heeft de Taskfoce Corona opt in die bestaat uit koepels zoals Ineen, NHG, PFN, LHV laten weten erg veel

belang te hechten aan de continuering van de Corona opt in. Tegelijkertijd is de onderbouwing van de noodzaak voor

voortzetting vrij dun. Die bestaat — kort door de bocht- uit de mogelijkheid voorbereid te zijn voor een tweede golf. Op
dit moment is de druk op de zorg niet zo groot als toen de maatregel ingezet werd, echter als er een tweede golf komt,
kan het systeem niet a la minute weer aangezet worden, waardoor we het willen behouden om te gebruiken als het

nodig is ( geen kostbare tijd verliezen). De toeloop zal dan immers weer bij HAP en SEH zijn. De AP heeft informeel

aangegeven meer onderbouwing nodig te hebben en die moet uit de praktijk komen, de Taskforce zelf.

Antwoordbrief Taskforce

Daarom wordt in de antwoordbrief ook gevraagd van de taksforce om met nadere onderbouwing te komen en input te

leveren.

Informeel heeft de taskforce reeds toegezegd met meer argumentatie te komen in de loop van komende week, voordat

we weer met de AP spreken ( informeel).

Proces

Plan ( onder voorbehoud dat alles loopt zoals gedacht) is dat we de Amvb zo snel mogelijk voor 1 oktober toezenden aan

de AP voor advies en dan horen we direct ook of de onderbouwing voldoende wordt geacht voor voortzetting. De AP en

het veld kunnen tegelijkertijd zien dat we als VWS ons best doen het veld zo veel mogelijk te helpen en te zorgen voor

een juridische basis. Hopelijk kan dan de gedoogconstructie bestaan tot de Amvb in werking getreden is.

Groeten,


